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Pere Garda de los Riscos (Barcelona, 6-11-1974). Regidor d'Esports de
l'Ajuntament des de maig de i'any 2011 en què susbtituíJosep María
Junqueras. Coneixedor de la realitat esportiva de la ciutat -va Jugar a
totes Íes categories de i'E.C. Granollers, club di quai també ha estat lligat
com a director esportiu en la primera etapa del president Xavier Aboiafio,
s'enfronta ara ai repte de ser ei responsable municipal de l'organització de
la fase del mundial d'handbol que es Jugarà aquest cap de setmana i dies
posteriors ai Palau d'Esports. Quan la pilota d'handbol es posi en marxa
en aquesta primera fase de la competició a Granollers, amb la participació
de les seleccions de França, Montenegro, Alemanya, Tunísia, Argentina
i Brasil, la ciutat tindrà davant un important repte. L'experiència d'altres

esdeveniments excepcionals en aquest àmbit com la celebració dels Jocs
Olímpics del 1992, quan la ciutat va ser subseu d'handbol, esdevindrà
una oportunitat excepcional que el responsable d'Esports considera
"de gran transcendència per a Granollers". Conscient de la categoria
de l'esdeveniment, convida tota la ciutat "a participar activament de la
competició...". En Pere, llicenciat en INEF iMàsteren Psicologia Esportiva
per la UAB, compagina la seva activitat de regidor amb la tasca de coach
esportiu i assessor de clubs. Tot i tenir poc temps lliure, sempre que pot
practica el padel iJuga amb els veterans de l'E.C. Granollers. La resta del
temps... el passa amb la seva companya Maria Escañuela, amb qui té una
filla, l'Avril, de sis mesos.

Tot a punt per al Mundial d'Handbol?
El Palau està totalmet a punt i Grano¬

llers espera aquest gran esdeveniment.
Què s'ha fet especialment?
Després de moltes hores de reunions

amb els representants del Comitè Central
de l'organització com Jaume Fort i Óscar
del Ama i d'altres membres significatius,
s'ha treballat a nivell general i també local
en el camp esportiu, cultural, empresa¬
rial...

Què s'hi juga Granollers en aquest
mundial?

Seguir essent una ciutat que forma
part del grup de les principals a nivell
de turisme esportiu. Granollers s'ha ben
guanyat un prestigi nacional i interna¬
cional per les coses que ha fet en aquest
camp: Jocs Olímpics, Mitja Marató, Cros
internacional... El mundial en aquest cas
és una peça important dins d'aquest pro¬
jecte engrescador format per Granollers i
esport.

Hi ha qui va més enllà i parla de Gra¬
nollers i l'handbol.

És una manera de concretar i afinar
encara més. El Mundial d'Handbol és el
reconeixement a un esport, l'handbol; a
un club i a un equip, el Fraikin BM Gra¬
nollers, i a una ciutat mitjana, que torna
novament a estar en primera línia a l'hora
de participar en un repte tan important.

Seguim essent un referent?
Sens dubte. Malgrat les dificultats,

seguim essent un referent i en la mesura

que segueixin sortint jugadors joves amb
projecció com Pujol, Capdevila, Solé,
Adrià Pérez, Reixach... continuarem estant
a dalt de tot. El futur de l'esport granollerí
segueix passant pel treball des de la base i
la nostra capacitat per a formar bons juga¬
dors i esportistes de qualitat.

Quin Palau d'Esports es trobaran les
seleccions?

Durant els darrers mesos s'han efetuat

importants reformes al Palau. S'han inver¬
tit molts diners per tal que estigui a punt,
ja que des dels Jocs del 1992 no s'havia fet
cap remodelació significativa.

En què han consistit les obres?
Principalment s'han canviat els vesti¬

dors, amb una reforma integral; s'ha arran¬
jat i modernitzat el sistema de megafonia,
i s'han millorat d'altres aspectes importaos
que faran que la gent s'hi trobi bé.

El repte a nivell municipal...
Que la ciutat respongui bé. Que no

falli res i que les seleccions que ens visi¬
ten, juntament amb els seus seguidors, es
trobin com a casa. No vam fallar el 1992,
no hem fallat en d'altres cites esportives
importants i tampoc es fallarà en aques¬
ta ocasió. Hi ha molta' gent bolcada en

l'organització, amb la implicació també
de molts voluntaris que treballaran amb
entusiasme i il·lusió.

A qui beneficiarà el Mundial a Grano¬
llers?

A la ciutat, pel que això signfica; als
hotelers, al petit comerç... Hi ha hagut
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"El cor esportiu de Granollers
batega amb força"

una alta demanda d'entrades i doblem a

ciutats com Sevilla.
Parlem d'handbol i hem de referir-nos

obligatòriament al BM Granollers, club
que passa per problemes econòmics.

Jo crec que, malgrat les grans dificul¬
tats que hi ha, ara s'estan fent bé les coses
i hi ha ganes d'ajudar a uns dels principals
símbols de la ciutat. Ens en sortirem, se¬

gur.
Com li va com a regidor?
Disfruto molt fent aquesta tasca. Em

permet aprendre, conèixer de prop la
realitat esportiva de la ciutat i comprovar
com el seu cor esportiu batega amb força.

Ara hi ha el Mundial; després la Mitja
Marató; comencen els actes del centena¬
ri de KEC Granollers...

Importants cites esportives totes
elles, sens dubte. 1 una d'elles, la del EC
Granollers, em toca molt de prop, ja que
he jugat a totes les categories. M'agrada
la feina que fa la junta de Xavier Aboiafio.
Ara ens cal conservar la Primera Catalana
i pensar arribar a la Tercera Divisió, una
categoria que ens pertoca per mèrits i per
història.

Ai Palau

d'Esports s'han
realitzat els
darrers mesos

importants
obres de millora
relacionades
amb la
rehabilitació
dels vestidors, la
megafonia...
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